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V soboškem okraju je ljudstvo s precejšnjo za-

dovoljnostjo vzelo na znanje kandidaturo g. advo
kata in banskega svetnica Franca B a j l e c a . 
Imenovani gospod je v soboškem okraju precej 
znana osebnost, zlasti še, odkar je kot bonski 
svetnik s svojo neumorno delavnostjo v zadnjih 
treh letih soboškcmu okraju več pridobil, kakor 
je pa dobil ta okraj v vseh prejšnjih letih, odkar 
je Prekmurje priključeno naši državi. Ljudstvu j s 
znano, da je v precejšnji meri tudi njegova za
sluga zgraditev lepega in velikega delavskega 
doma v Murski Soboti, izpopolnitev gimnazije V 
popolno osemrazredno, kakor tudi ustanovitev 
okrožnega sodišča v Murski Soboti. Zlasti se je 
pa močno zavzel za gradnjo mostu čez Muro in 
danes je ta gradnja že v polnem delu. Močno si je 
prizadeval tudi za izpopolnitev kmetijske šole v 
Rakičanu, katera je bila nedavno otvorjena. Nje
gova zasluga so pa tudi številni novi mostovi na 
banovinskih cestah v Prekmurju kakor tudi šte
vilne in izdatne podpore občinam za javna dela. 
Glavna borba njegova je pa šla za gradnjo nove 
bolnišnice v Murski Soboti, za katero so sedaj 
načrti že gotovi in krediti odobreni, tako, da se 
bo spomladi že začela graditi. Samo bolnišnica 
bo stala 12 milijonov dinarjev in bo tedaj ena 
najmodernejših v Sloveniji, novi most čez Muro 
bo pa stal okrog pet milijonov dinarjev. G. Bajlec 
tedaj lahko nastopa okrog že kot mož, ki je V 
svojem okraju mnogo pridobil. To mu ljudstvo 
na vseh shodih tudi odkrito priznava in očito 
odobrava njegovo kandidaturo. 

Tudi evangeličani so zadovoljni s kandidaturo 
g. Bajleca v soboškem okraju, ker je prišlo do 
tega v lepem sporazumu z evangeličani, in zlasti 
tudi z dosedanjim poslancem soboškega okraja 
industrijalcem g. Benko Josipom, ki je tudi evan
geličan. Namestnik g. Bajleca je Vezir Gaza, po
sestnik in žitpan v Martjancih, ki je ravno tako 
ugledna in obče spoštovana evangeličanska oseb
nost. Oboji, tako evangeličani kakor katoličani, so 
pač sprevideli in spoznali, da jim obojestranske 
borbe lahko . vsakem oziru samo škodijo, složno 
sodelovanje je pa samo v korist obojih. Zato g. 
Bajleca tudi evangeličani ravno tako kakor ka
toličani ovsod po volilnih shodih in sestankih a 
vso odkritostjo in prijaznostjo sprejemajo ter so 
odločni za borbo in zmago politike sedanje vlade. 

Cankova. N»*a lena šola je v glavnem dogra
jena. Je to ena najlepših šol v vsej Slovenski 
Krajini, prav gotovo pa v soboškem okraju. Ne
kaj časa smo se že bali, da z gradnjo šole ne bo
mo mogli nadaljevati, ker so se nam postavile 
na pot najrazličnejše ovire. Tako" zlasti dolgo ni
smo mogli dobiti dovoljenja od ministrstva financ 
za najetje potrebnega posojila. Končno smo se 
obrnili na g. advokata in banskega svetnika Baj
leca Franca, ki sedaj kandidira v našem okraju, 
in v kratkem je bilo vse ugodno rešeno. G. Bajlec 
nam je izposloval dovoljenje za najetje posojila, 
TVLIOO teva pa še 50.000 cfin podnore od prosvet
nega ministrstva v Beogradu. Za to veliko do
bi ULO je g. Bajlecu vsa naša občina iskreno hva
ležna in se je tudi odločila, da bo do zadnjega 
volilca oddala svoje glasove za njega. Naša obči
na tudi še ni pozabila, kakšno dobroto je storil 
g. Bajlec našemu prebivalstvu in prebivalstvu vse 
jurjavske doline s tem, da nam je izposloval ca
rinski prehod pri Cankovi. S tem je našemu ljud
stvu prihranjenih mnogo trudov in stroškov, če
sar g. Bajlecu nikoli ne bomo pozabili. 

Volilni shodi v gornjegrajskem okraju. V gor
njegrajskem okraju se pridno vršijo volilni shodi 
Za v nedeljo, 20. novembra, je določeno, da s« 
vršita dva shoda, in sicer po zjutranji sv. maši ▼ 
Bočni v gostilni žmavc, potem pa v Šmartnem 
ob Dreti, tudi po sv. maši, v hiši g. Rojtnove. Na 
shodih bo govoril kandidat Steblovnik, njegov 
namestnik Kotnik ta drugi, 


